
 

 

 

 

ACTA  ASSEMBLEA ANUAL  AFI TURÓ DE GUIERA   CURS 2023-2024 

Data: 9 de novembre 2023 
Lloc: Telemàtica 
Hora: 21:00 hores 
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ORDRE DEL DIA 

1.- Aprovació de l’acta anterior 

En el moment de l'aprovació, 23 famílies connectades i tots els vots son a favor. 

 
2.- Memòria curs 21-22 
 
https://drive.google.com/file/d/1uDkdj0pYrWnS0908VgbrQfsP5XEp-IWu/view?usp=sharing
  

 
Es presenta la memòria amb el power point i es dóna a conèixer alguns dels projectes pel curs 
23-24 

● Socialització, s’explica tot el succeït el curs 22-23. Els canvis i el per què s’ha decidit a 
fer un canvi amb una gestió externa.   
Es comenta que de cara al curs 23-24 es donarà un altre volta al projecte ja que han 
hagut incidències. 

● Extraescolars: S’ha fet un canvi d’empresa per impartir les classes d'anglès.  S’ha 
implementat l’ús de la APP per part de la empresa d’extraescolars. De l’activitat de  
bàsquet, s’asumeix una part del cost de la fitxa. 
El casal ha funcionat amb normalitat, però pel casal de l’estiu 2024, es planteja el tema 
del monitoratge de les necessitats especials, de com es gestionarà, ja que no tenim cap 
tipus de subvenció, cost dels monitors seran més elevats i això repercutirà a les 
famílies.  
Hi ha intenció de realitzar més inscripcions per aquest curs i fomentar les activitats 
com les manualitats.   

● Menjador: opció de fer les visites mensuals de 2 o 3 famílies, es podria fer un mes cada 
curs. La reunió anual amb les famílies ha anat bastant bé. Es fa un video mensaul sobre 
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el menjador i s’envia a les famílies mitjançant un link, d’aquesta manera poden veure 
quines activitats es fan i que es menja.   
S'han fet reunions amb LVC i ara s'està implementant tots els acords, com per exemple 
la higiene de les dents.  
Al desembre, durant les festes de Nadal, està previst fer el canvi del terra. La 
col·locació de les cortines al gimnàs ja s’ha realitzat i aixì els infants de EI3 poden 
dormir amb penombra. 
La comunicació AFI -Direcció- LVC  ha de ser transversal. 

● Formiga treballadora: El curs passat es va realitzar una matinal per pintar les línies de 
la pista. Després de varies reunions amb Direcció es va decidir que tornar als 
fonaments de la comissió i de nou torna a ser reivindicativa.  
Per aquest curs, es realitzarà una matinal per poder arreglar algunes de les coses que 
podem fer les famílies, d’aquesta manera poder gaudir d’un dia entre famílies i cuidar 
l’escola.  
L’escola té un aplicatiu on es notifica a l’Ajuntament, es veu que hi ha 2 anys de llista 
d’espera per segons quines coses.  

● Festes, amb el començament de curs, la primera ha estat la Castanyada, que ha anat 
bé, con 4 castañeras y un castañer. Se comenta que l’escola a les 16:25 va demanar 
que els castanyers anessin a saludar als nens d’infantil, va generar una mica de 
malestar, ja que no estava previst i va provocar que després arribessin tard a recollir 
els seus infants. Pendent de la decoració de Nadal, carnestoltes,.... 
Hi ha un grup format per carnestoltes, amb propostes de disfressa i així sortir a la rua 
de Cerdanyola. 
La festa de final de curs serà el proper 25 de maig.  
La comissió es reuneix els dijous de 15 a 17 en la sala de l’AFI. 

● Camins escolars. Tenen reunions amb l’Ajuntament, a partir d’aquest curs de forma 
trimestral.  De manera reivindicativa volen que s’arreglin els carrers. El professorat que 
forma part són el Manel i l’Elena.   

● Hort: la comissió desde la escola la porten 3er i 4rt. 
● TIC: Es valorarà fer una matinal per poder ensenyar a les famílies a poder repara els 

seus ordinadors. 
● Família-escola. S’intentarà veure si els cursos de l’any passat es realitzen també aquest 

any i qué hi ha previst per aquest curs des de l’Ajuntament i la Diputació.  
● Comunicació: Es va implementar l’ús de la web de l’escola, l’anterior ja no està 

actualitzada.  
La via de comunicació amb el AFI es via email afiturodeguiera@gmail.com o del 
Telegram. El whatsapp està destinat a les Extraescolars. Per telegram, s’informa de tot 
el que ens arriba d’informació de cursos i també el que publiquem al xat de Delegades.  

 
 
3.- Presentació de la nova Junta. 
 
No hi ha gent que s’hagi presentat per als càrrecs. La qual cosa això ha fet que l'actual 

presidenta Catalina Rhodius, la Vice presidenta: Mireia Escudero, la Secretària Meritxell 

Hernández, continuin un any més. El càrrec de Tresorer/a queda vacant. 

El que s'ha explicat és que la situació és molt crítica ja que si no es es forma junta no es podran 

donar els serveis que dona el AFI, (Acollida, extraescolars, menjador, festes, etc.) 

Per aquest motiu i després d'un bon debat es decideix fer una junta presencial el 30 de 
novembre a concretar l'hora i donar a conèixer aquesta situació a tota la comunitat educativa, 
ja que el curs 24-25, la presidenta no podrá continuar perquè en acabar aquest curs perd la 
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condició de família de l'escola. Lo ideal seria que alguna persona pugui ara estar al costat de 
cada càrrec, i així fer el traspàs en aquest curs i el vinent ja puguin assumir els càrrecs. 
 
 
Els integrants de la Junta de l’AFI pel curs 23-24 son: 
 

● Presidenta: Catalina Rhodius 
● Vicepresidenta: Mireia Escudero 
● Secretaria: Meritxell Hernández 
● Vocals: Mireia Lluís i Vall, Evelyn Boixaderas Martinez, Miriam Barco, Manuel 

Rodríguez, Maria Eugenia Rodríguez, Bea Romero Rodríguez, Arnau Bria, Almudena 
Palomares i Silvia Fernández. 

 
Mireia Lluis continuarà com representant de les famílies al Consell Escolar. 
S’explica que els representants de cada comissió han de ser almenys vocals de la Junta. 
 

 
4.- Estat de comptes 

 
Adjuntat a la memòria. Aquest estat de comptes les quotes és a data 30 de octubre 2023. 

 
5.- Altres, precs i preguntes 
 
* Consell Escolar, es comenta que diverses famílies obriran candidatura pel Consell Escolar. 
 
 
 
Propera reunió Junta el 30 de noviembre, presencial en el local del AFI, hora a concretar. 

 

 

PRESIDENTA      SECRETÀRIA   

   

Catalina Rhodius     Meritxell Hernández 


